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ul. Mikołaja Kopernika 1 

 
Br.0012.3.4.2024          
 
 

Protokół Nr 4/24 
z posiedzenia Komisji Oświaty, Kultury, 

Sportu i Rekreacji oraz Rodziny, Zdrowia, Promocji Miasta i Współpracy 
ze Społecznościami Lokalnymi Rady Miasta Bielsk Podlaski  

z dnia 22 października 2024 r. 
 
Posiedzenie Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Rekreacji oraz Rodziny, Zdrowia, Promocji Miasta  
i Współpracy ze Społecznościami Lokalnymi Rady Miasta Bielsk Podlaski odbyło się w siedzibie 
Urzędu Miasta Bielsk Podlaski, przy ul. Kopernika 1, sala nr 302 w godz. 09:00 – 09:40. Według listy 
obecności obecni byli: Przewodnicząca Komisji Eugenia Kruk, Wiceprzewodniczący Komisji Piotr 
Pawluczuk, Członkowie Komisji Paweł Bierżyn, Emil Falkowski, Krzysztof Grygoruk, Romuald 
Margański, Alina Niegierewicz, Ewa Tarasiuk, Artur Maciej Żukowski.  
W posiedzeniu uczestniczyli także: Zastępca Burmistrza Miasta Iwona Kołos, Sekretarz Miasta 
Jolanta Mierzwińska, Skarbnik Miasta Anna Szkoda oraz Kierownik Referatu Oświaty i Kultury 
Urszula Wiesiełowska (lista obecności stanowi załącznik nr 1 do papierowej wersji protokołu). 
 
Dotyczy punktu nr 1 
Otwarcie posiedzenia. 
 
Przewodnicząca Komisji Eugenia Kruk otworzyła czwarte posiedzenie Komisji.  
Poinformowała mieszkańców miasta i osoby oglądające przebieg posiedzenia, że wszystkie 
posiedzenia Komisji będą transmitowane i udostępniane w czasie rzeczywistym na stronie 
internetowej Urzędu. Obecność osób niebędących radnymi ani osobami publicznymi jest 
równoznaczna z wyrażeniem zgody na utrwalanie i rozpowszechnianie ich wizerunku utrwalonego za 
pośrednictwem kamery. Przypomniała członkom Komisji, aby nie upubliczniali danych osób 
fizycznych bez ich zgody, bo można być pociągniętym do odpowiedzialności, jeżeli dane zostaną 
ujawnione.  
Powitała wszystkich zebranych.  
 
Dotyczy punktu nr 2 
Ustalenie porządku posiedzenia Komisji. 
 
Przewodnicząca Komisji Eugenia Kruk odczytała zaproponowany porządek posiedzenia:  
 

1. Otwarcie posiedzenia.  
2. Ustalenie porządku posiedzenia Komisji.  
3. Przyjęcie Protokołu Nr 3/24 z posiedzenia Komisji w dniu 17 września 2024 r. 
4. Rozpatrzenie materiałów przedkładanych pod obrady sesji Rady Miasta. 
5. Informacja o realizacji zadań oświatowych miasta  w roku szkolnym 2023/2024.  
6. Dyskusja, wolne wnioski, sprawy różne. 
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Przewodnicząca Komisji Eugenia Kruk zapytała, czy ktoś ma zastrzeżenia do porządku posiedzenia. 
Wobec braku uwag uznała, że Komisja przyjęła zaproponowany porządek obrad. 
Następnie poprosiła członków Komisji o sprawdzenie obecności za pomocą zakładki „Kworum”. 
Stwierdziła, że wszyscy są obecni.  
 
Dotyczy punktu nr 3 
Przyjęcie Protokołu Nr 3/24 z posiedzenia Komisji w dniu 17 września 2024 r. 
 
Przewodnicząca Komisji Eugenia Kruk otworzyła dyskusję w przedmiotowej sprawie. 
Poinformowała, że protokół został wysłany, teraz jest jego wersja papierowa, która była do wglądu  
w Referacie Obsługi Burmistrza i Rady Miasta.  
 
Wobec braku chętnych do zabrania głosu Przewodnicząca Komisji Eugenia Kruk zamknęła dyskusję  
i poddała pod głosowanie projekt protokołu.  
 
Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie Protokołu Nr 3/24 z posiedzenia Komisji w dniu 17 września 2024 r. 
Wyniki głosowania: 
ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (9) 
Paweł Bierżyn, Emil Falkowski, Krzysztof Grygoruk, Eugenia Kruk, Romuald Margański, Alina 
Niegierewicz, Piotr Pawluczuk, Ewa Tarasiuk, Artur Maciej Żukowski 
 
Po przeprowadzonym głosowaniu, Przewodnicząca Komisji Eugenia Kruk podała wyniki głosowania  
i stwierdziła, że protokół został przyjęty. 
 
Dotyczy punktu nr 4 
Rozpatrzenie materiałów przedkładanych pod obrady sesji Rady Miasta. 
 
Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych Miasta Bielsk Podlaski w roku szkolnym 
2023/2024.  
 
Przewodnicząca Komisji Eugenia Kruk oznajmiła, że przedłożone materiały zawierają bogatą 
informację o wszystkich placówkach przedszkolnych i szkołach podstawowych. Są oceny pracy, 
oceny kadrowe, finansowe, a także oceny wyników egzaminów VIII klas szkoły podstawowej.  
Otworzyła dyskusję w przedmiotowej sprawie. 
 
Członek Komisji Romuald Margański poinformował, że chciałby serdecznie podziękować 
Dyrektorowi Mirosławowi Chomaniukowi. Wyjaśnił, że nie tylko on miał możliwość bycia na 80-leciu 
Szkoły Podstawowej Nr 2 i nie tylko on wrócił z wrażeniami, które na długo zapamięta. To, jaką pracę 
wykonali nauczyciele razem z dziećmi z przedszkola i szkoły podstawowej, budzi szacunek, uznanie  
i podziw. Jeszcze raz podziękował serdecznie za możliwość uczestnictwa i wyraził nadzieję, że część 
młodzieży trafi do naszej szkoły jako szkoły średniej, ponieważ jego zdaniem forma wychowywania, 
przygotowywania jest gwarantem tego, że przyjdzie młodzież pozytywnie nastawiona do procesu 
edukacji i do procesu funkcjonowania społeczności szkolnej szkoły średniej oraz daje nadzieję, że 
będą to ludzie bardzo wartościowi. Pogratulował serdecznie wszystkim pracownikom dodając, że to 
praca nie tylko nauczycieli, ale całego zespołu. Widać radosną, rodzinną atmosferę panującą w tej 
szkole na co dzień i od święta. Stwierdził, że bardzo dobrze się dzieje, że mamy możliwość 
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poznawania tych ludzi, którzy dokładają cegiełkę w wychowywaniu i kształtowaniu nowego 
pokolenia.  
 
Przewodnicząca Komisji Eugenia Kruk dodała że myśli, że wszyscy przyłączają się do słów 
przedmówcy włącznie z Panią Burmistrz i Panem Burmistrzem, z Panią Kierownik i całą obsługą. Nie 
wszyscy mieli możliwość być na obchodach, bo tak się składa w życiu, jednak wszyscy bardzo 
dziękują za włożoną wielką pracę.  
Oznajmiła, że chce również podziękować wszystkim dyrektorom, nie tylko Panu Chomaniukowi, za 
wytężoną pracę, którą włożyli w stosunku do dzieci, młodzieży, wszystkich placówek oświatowych, 
ponieważ jej zdaniem Oświata w naszym mieście funkcjonuje co najmniej dobrze, a może i wzorowo. 
Pogratulowała również Referatowi Oświaty i Kultury, który w jej odczuciu wnosi duży wkład w pracę 
naszych szkół i przedszkoli. Jej zdaniem Oświata będzie tylko szła ku lepszemu, aczkolwiek problemy 
jak w każdym sektorze się pojawiają i jakoś trzeba sobie z nimi radzić. 
 
Wobec braku chętnych do dalszej dyskusji Przewodnicząca Komisji Eugenia Kruk uznała, że 
członkowie Komisji zapoznali się z przedłożoną informacją. 
 
Podjęcie uchwały w sprawie uchylenia uchwały w sprawie wysokości i zasad ustalania oraz 
rozliczania dotacji celowej dla podmiotów prowadzących żłobki lub kluby dziecięce na terenie 
Miasta Bielsk Podlaski, w tym określenia kategorii dzieci, na które przyznawana jest dotacja. 
 
Przewodnicząca Komisji Eugenia Kruk przypomniała, że weszła w życie ustawa z dnia 15 maja  
2024 r. o wspieraniu rodziców w aktywności zawodowej oraz w wychowaniu dziecka – „Aktywny 
Rodzic”. Zgodnie ze wspomnianą ustawą opłaty, które były wnoszone przez rodziców, od  
1 października 2024 r. są rekompensowane w wysokości 1500 zł na dziecko albo 1900 zł w przypadku 
niepełnosprawnego dziecka, w związku z tym nie ma potrzeby dofinansowania, które przedtem 
Miasto czyniło.  
Otworzyła dyskusję w przedmiotowej sprawie. 
 
Zastępca Burmistrza Miasta Iwona Kołos poinformowała, że wysłali pisma do wszystkich przedszkoli 
z prośbą o przedstawienie swoich potrzeb na zajęcia, również dodatkowe i takie informacje już 
zebrali. Wyjaśniła, że nie chcą przerzucać zaoszczędzonych środków na zupełnie inne działy, tylko 
przekazać przedszkolom, być może częściowo jeszcze również szkołom. Dodała, że w tej chwili mają 
już taką diagnozę czego brakuje, jakie są potrzeby na dodatkowe zajęcia. Zauważyła, że 
zaoszczędzone środki wyniosą ok. 900.000 zł i na pewno na coś się przydadzą. Na pewno będą na 
zajęcia dodatkowe dla dzieci. 
 
Wobec braku chętnych do dalszej dyskusji Przewodnicząca Komisji Eugenia Kruk zamknęła dyskusję 
i poddała projekt uchwały pod głosowanie. 
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie uchylenia uchwały w sprawie wysokości i zasad ustalania oraz 
rozliczania dotacji celowej dla podmiotów prowadzących żłobki lub kluby dziecięce na terenie Miasta 
Bielsk Podlaski, w tym określenia kategorii dzieci, na które przyznawana jest dotacja. 
Wyniki głosowania: 
ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (9) 
Paweł Bierżyn, Emil Falkowski, Krzysztof Grygoruk, Eugenia Kruk, Romuald Margański, Alina 
Niegierewicz, Piotr Pawluczuk, Ewa Tarasiuk, Artur Maciej Żukowski 
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Po przeprowadzonym głosowaniu, Przewodnicząca Komisji Eugenia Kruk podała wyniki głosowania  
i stwierdziła, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie lub 
roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków.  
 
Przewodnicząca Komisji Eugenia Kruk przypomniała, że już nad tą uchwałą pracowali, natomiast 
teraz w projekcie uchwały zostały uwzględnione uwagi zgłoszone przez Ministerstwo Rolnictwa  
i Rozwoju Wsi określone w rozporządzeniach Komisji Unii Europejskiej z dnia 13 grudnia 2023 r.,  
z dnia 27 czerwca 2014 r., z dnia 18 grudnia 2013 r., w związku z tym przedmiotowa uchwała została 
trochę zmieniona.  
Otworzyła dyskusję w przedmiotowej sprawie. 
 
Wobec braku chętnych do zabrania głosu Przewodnicząca Komisji Eugenia Kruk zamknęła dyskusję 
i poddała projekt uchwały pod głosowanie. 
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty 
budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków. 
Wyniki głosowania: 
ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (9) 
Paweł Bierżyn, Emil Falkowski, Krzysztof Grygoruk, Eugenia Kruk, Romuald Margański, Alina 
Niegierewicz, Piotr Pawluczuk, Ewa Tarasiuk, Artur Maciej Żukowski 
 
Po przeprowadzonym głosowaniu, Przewodnicząca Komisji Eugenia Kruk podała wyniki głosowania  
i stwierdziła, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Podjęcie uchwały w sprawie wniesienia aportu do spółki Społeczna Inicjatywa Mieszkaniowa KZN 
– Podlaskie sp. z o.o. w Łapach.  
 
Przewodnicząca Komisji Eugenia Kruk zauważyła, że chyba już od roku debatują nad przedmiotową 
sprawą. Przypomniała, że zaplanowano budowę 60 mieszkań w ramach SIM KZN – Podlaskie sp.  
z o.o. Dodała, że w ramach I etapu inwestycji wytypowano budowę 40 lokali przy ul. Maszynowej,  
w związku z tym należy wnieść aport o wartości netto 630.466 zł w postaci prawa własności 
nieruchomości gruntowej o powierzchni 0,5855 ha przy ul. Maszynowej. Wyjaśniła, że zamysłem 
pracy Spółki jest umożliwienie przydziału mieszkania osobom, które nie mają zdolności kredytowej 
albo nie kwalifikują się do uzyskania mieszkania komunalnego.  
Otworzyła dyskusję w przedmiotowej sprawie. 
 
Wobec braku chętnych do zabrania głosu Przewodnicząca Komisji Eugenia Kruk zamknęła dyskusję 
i poddała projekt uchwały pod głosowanie. 
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie wniesienia aportu do spółki Społeczna Inicjatywa Mieszkaniowa KZN-
Podlaskie sp. z o.o. w Łapach. 
Wyniki głosowania: 
ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
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ZA (9) 
Paweł Bierżyn, Emil Falkowski, Krzysztof Grygoruk, Eugenia Kruk, Romuald Margański, Alina 
Niegierewicz, Piotr Pawluczuk, Ewa Tarasiuk, Artur Maciej Żukowski 
 
Po przeprowadzonym głosowaniu, Przewodnicząca Komisji Eugenia Kruk podała wyniki głosowania  
i stwierdziła, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia woli wstąpienia Miasta Bielsk Podlaski do Lokalnej Grupy 
Działania „Puszcza Białowieska”.  
 
Przewodnicząca Komisji Eugenia Kruk otworzyła dyskusję w przedmiotowej sprawie.  
Poinformowała, że w ramach uczestnictwa w przedmiotowym Stowarzyszeniu będziemy mieli szansę 
pozyskiwania środków, przede wszystkim na dofinansowanie działań na rzecz rozwoju naszego 
miasta i chyba dlatego pojawiła się taka myśl, żeby do niego wstąpić. Stwierdziła, że do tej pory do 
Lokalnej Grupy Działania „Puszcza Białowieska” wchodziły gminy z terenu powiatu hajnowskiego: 
sama Hajnówka, miejsko-wiejska gmina Kleszczele, natomiast z naszego powiatu nikogo nie ma. 
 
Poza mikrofonem padła odpowiedź, że niezupełnie. 
 
Przewodnicząca Komisji Eugenia Kruk zapytała, czy kogoś już mamy? Dodatkowo zapytała, czy 
oprócz Miasta Bielsk Podlaski będą jeszcze gminy, jednostki, które również są zainteresowane 
przystąpieniem do Lokalnej Grupy Działania „Puszcza Białowieska”?  
 
Sekretarz Miasta Jolanta Mierzwińska oznajmiła, że ma przed sobą statut Lokalnej Grupy Działania 
„Puszcza Białowieska”, w którym jest napisane, że obszarem działania LGD „PB” (czyli Lokalnej Grupy 
Działania „Puszcza Białowieska”) jest obszar Rzeczypospolitej Polskiej ze szczególnym 
uwzględnieniem gmin: Hajnówka, Białowieża, Bielsk Podlaski, Boćki, Czyże, Czeremcha, Dubicze 
Cerkiewne, Narew, Narewka, Orla oraz gminy miejsko-wiejskiej Kleszczele i gminy miejskiej 
Hajnówka. Dodała, że Burmistrz Miasta otrzymał informację od władz Stowarzyszenia, że jeżeli 
przystąpimy do LGD „PB”, to zostanie zmieniony statut i nasze miasto zostanie w nim uwzględnione. 
 
Zastępca Burmistrza Miasta Iwona Kołos poinformowała, że rozmawiała z Panią Wójt 
reprezentującą samorząd, który funkcjonował w Lokalnej Grupie Działania. Pani Wójt stwierdziła, że 
jest bardzo zadowolona z funkcjonowania w tej grupie, dodatkowo podała szereg projektów, które 
zrealizowano oraz oznajmiła, że na pewno jest to wartość ogromnie dodana.  
 
Członek Komisji Krzysztof Grygoruk przypomniał, że ten temat chyba był już poruszany wcześniej, 
jednak był taki wydźwięk, że jesteśmy wykluczeni. Stwierdził, że jak widać da się przystąpić do LGD 
„PB” i korzystać z tego tytułu, gratyfikować środki i współpracować. Złożył duży pokłon dla 
Burmistrza Miasta za chęć działania. Oznajmił, że jak widać współpraca z drugiej strony też może być, 
tylko trzeba rozmawiać. 
 
Przewodnicząca Komisji Eugenia Kruk wyjaśniła, że dlatego ona powiedziała, że powiat bielski, 
ponieważ do tej pory tylko powiat hajnowski należał, a my dopiero wyrażamy chęć przystąpienia do 
LGD „PB” oraz dodatkowo Boćki. Przyznała, że to na pewno będzie wartość dodana. Dodała, że  
w 2024 r. składka nie będzie nas jeszcze obowiązywała, będzie płacona dopiero w 2025 r. w kwocie 
ok. 60.932,50 zł.  
 
Wobec braku chętnych do dalszej dyskusji Przewodnicząca Komisji Eugenia Kruk zamknęła dyskusję 
i poddała projekt uchwały pod głosowanie. 



6 
 

Protokół Nr 4/24 z posiedzenia Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Rekreacji oraz Rodziny, Zdrowia, Promocji 
Miasta i Współpracy ze Społecznościami Lokalnymi Rady Miasta Bielsk Podlaski z dnia 22 października 2024 r. 

 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia woli wstąpienia Miasta Bielsk Podlaski do Lokalnej Grupy 
Działania „Puszcza Białowieska”. 
Wyniki głosowania: 
ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (9) 
Paweł Bierżyn, Emil Falkowski, Krzysztof Grygoruk, Eugenia Kruk, Romuald Margański, Alina 
Niegierewicz, Piotr Pawluczuk, Ewa Tarasiuk, Artur Maciej Żukowski 
 
Po przeprowadzonym głosowaniu, Przewodnicząca Komisji Eugenia Kruk podała wyniki głosowania  
i stwierdziła, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Podjęcie uchwały w sprawie dokonania zmian w budżecie miasta na 2024 r.  
 
Przewodnicząca Komisji Eugenia Kruk otworzyła dyskusję w przedmiotowej sprawie.  
 
Wobec braku chętnych do zabrania głosu Przewodnicząca Komisji Eugenia Kruk zamknęła dyskusję 
i poddała projekt uchwały pod głosowanie. 
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie dokonania zmian w budżecie miasta na 2024 r. 
Wyniki głosowania: 
ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (9) 
Paweł Bierżyn, Emil Falkowski, Krzysztof Grygoruk, Eugenia Kruk, Romuald Margański, Alina 
Niegierewicz, Piotr Pawluczuk, Ewa Tarasiuk, Artur Maciej Żukowski 
 
Po przeprowadzonym głosowaniu, Przewodnicząca Komisji Eugenia Kruk podała wyniki głosowania  
i stwierdziła, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Miasta Bielsk Podlaski na lata 2024-2036 wraz z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na lata 
2024-2036.  
 
Przewodnicząca Komisji Eugenia Kruk otworzyła dyskusję w przedmiotowej sprawie.  
 
Wobec braku chętnych do zabrania głosu Przewodnicząca Komisji Eugenia Kruk zamknęła dyskusję 
i poddała projekt uchwały pod głosowanie. 
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Miasta Bielsk Podlaski na lata 2024-2036 wraz z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na lata 
2024-2036. 
Wyniki głosowania: 
ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (9) 
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Paweł Bierżyn, Emil Falkowski, Krzysztof Grygoruk, Eugenia Kruk, Romuald Margański, Alina 
Niegierewicz, Piotr Pawluczuk, Ewa Tarasiuk, Artur Maciej Żukowski 
 
Po przeprowadzonym głosowaniu, Przewodnicząca Komisji Eugenia Kruk podała wyniki głosowania  
i stwierdziła, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości.  
 
Przewodnicząca Komisji Eugenia Kruk otworzyła dyskusję w przedmiotowej sprawie.  
 
Wobec braku chętnych do zabrania głosu Przewodnicząca Komisji Eugenia Kruk zamknęła dyskusję 
i poddała projekt uchwały pod głosowanie. 
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości. 
Wyniki głosowania: 
ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (8) 
Paweł Bierżyn, Emil Falkowski, Krzysztof Grygoruk, Romuald Margański, Alina Niegierewicz, Piotr 
Pawluczuk, Ewa Tarasiuk, Artur Maciej Żukowski 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Eugenia Kruk 
 
Po przeprowadzonym głosowaniu, Przewodnicząca Komisji Eugenia Kruk podała wyniki głosowania  
i stwierdziła, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Podjęcie uchwały w sprawie ogłoszenia tekstu jednolitego uchwały w sprawie przyjęcia Programu 
opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie miasta 
Bielsk Podlaski w 2024 r.  
 
Przewodnicząca Komisji Eugenia Kruk oznajmiła, że jest to ogłoszenie tekstu jednolitego, już znają tę 
uchwałę. 
Otworzyła dyskusję w przedmiotowej sprawie.  
 
Wobec braku chętnych do zabrania głosu Przewodnicząca Komisji Eugenia Kruk zamknęła dyskusję 
i poddała projekt uchwały pod głosowanie. 
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie ogłoszenia tekstu jednolitego uchwały w sprawie przyjęcia Programu 
opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie miasta 
Bielsk Podlaski w 2024 r. 
Wyniki głosowania: 
ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (9) 
Paweł Bierżyn, Emil Falkowski, Krzysztof Grygoruk, Eugenia Kruk, Romuald Margański, Alina 
Niegierewicz, Piotr Pawluczuk, Ewa Tarasiuk, Artur Maciej Żukowski 
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Po przeprowadzonym głosowaniu, Przewodnicząca Komisji Eugenia Kruk podała wyniki głosowania  
i stwierdziła, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na Burmistrza Miasta Bielsk Podlaski.  
 
Przewodnicząca Komisji Eugenia Kruk poinformowała, że przedmiotowa sprawa była już 
rozpatrywana 24 września 2024 r. i nie została podjęta przez Radę Miasta, w związku z tym znowu 
wraca. Przypomniała, że w projekcie uchwały uznaje się skargę za częściowo zasadną.  
Otworzyła dyskusję w przedmiotowej sprawie.  
 
Wobec braku chętnych do zabrania głosu Przewodnicząca Komisji Eugenia Kruk zamknęła dyskusję 
i poddała projekt uchwały pod głosowanie. 
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na Burmistrza Miasta Bielsk Podlaski. 
Wyniki głosowania: 
ZA: 7, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (7) 
Paweł Bierżyn, Emil Falkowski, Krzysztof Grygoruk, Eugenia Kruk, Romuald Margański, Alina 
Niegierewicz, Ewa Tarasiuk 
PRZECIW (1) 
Artur Maciej Żukowski 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Piotr Pawluczuk 
 
Po przeprowadzonym głosowaniu, Przewodnicząca Komisji Eugenia Kruk podała wyniki głosowania  
i stwierdziła, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Podjęcie uchwały w sprawie zmian w składzie osobowym Komisji Finansów i Budżetu Miasta Rady 
Miasta Bielsk Podlaski.  
 
Przewodnicząca Komisji Eugenia Kruk przypomniała, że zmienił się skład Rady Miasta, mandat 
radnego objął Pan Bartosz Zinkiewicz i zadeklarował on swój udział w pracach przedmiotowej 
komisji.  
Otworzyła dyskusję w przedmiotowej sprawie.  
 
Wobec braku chętnych do zabrania głosu Przewodnicząca Komisji Eugenia Kruk zamknęła dyskusję 
i poddała projekt uchwały pod głosowanie. 
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie zmian w składzie osobowym Komisji Finansów i Budżetu Miasta Rady 
Miasta Bielsk Podlaski. 
Wyniki głosowania: 
ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (9) 
Paweł Bierżyn, Emil Falkowski, Krzysztof Grygoruk, Eugenia Kruk, Romuald Margański, Alina 
Niegierewicz, Piotr Pawluczuk, Ewa Tarasiuk, Artur Maciej Żukowski 
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Po przeprowadzonym głosowaniu, Przewodnicząca Komisji Eugenia Kruk podała wyniki głosowania  
i stwierdziła, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Informacja o realizacji zadań oświatowych miasta w roku szkolnym 2023/2024.  
 
Przewodnicząca Komisji Eugenia Kruk zauważyła, że jest to powtórzenie tematyki z materiałów 
rozpatrywanych pod obrady sesji Rady Miasta, jednak być może teraz ktoś chciałby się jeszcze 
ustosunkować.  
Otworzyła dyskusję w przedmiotowej sprawie.  
 
Wobec braku chętnych do dyskusji Przewodnicząca Komisji Eugenia Kruk uznała, że członkowie 
Komisji zapoznali się z przedłożoną informacją. 
 
Dotyczy punktu nr 6 
Dyskusja, wolne wnioski, sprawy różne.  
 
Przewodnicząca Komisji Eugenia Kruk otworzyła dyskusję w przedmiotowej sprawie.  
 
Członek Komisji Ewa Tarasiuk w imieniu mieszkańców zapytała o inwestycję przy ul. Białowieskiej. 
Zauważyła, że przy wspomnianej ulicy stoi budynek w trakcie budowy, niby stacja paliw i najgorsze 
jest ogrodzenie. Wizualnie fatalnie to wygląda. Zapytała, czy oni jako radni, czy jako urząd jako mogą 
coś z tym zrobić? Czy wiadomo, czy inwestor zamierza ruszyć z tą inwestycją do przodu? Czy już tak 
do końca świata zostanie ten płot, który bardzo psuje wizerunek naszego miasta? Zapytała, czy 
można w jakiś sposób zobligować inwestora, żeby przynajmniej naprawił ogrodzenie? Stwierdziła, że 
generalnie tam i tak się poprawiło, ponieważ tam już nie walają się śmieci, a wcześniej bywało 
różnie. 
 
Zastępca Burmistrza Miasta Iwona Kołos oznajmiła, że ten temat był poruszany już wiele lat temu. 
Wyjaśniła, że póki inwestycja nie zagraża bezpieczeństwu, to my nic nie możemy zrobić, ponieważ 
jest to prywatna inwestycja i prywatny teren. Dodała, że w poprzedniej kadencji dyskutowano już  
o tym kilkukrotnie. Przyznała, że nie jest to ładny widok, tym bardziej, że to jest droga do Białowieży, 
taka droga wizytówkowa, która teraz będzie ładną drogą.  
 
Przewodnicząca Komisji Eugenia Kruk w imieniu mieszkańców ul. Poświętnej zwróciła uwagę na 
kwestię czystości terenu wokół sklepu „Biedronka” znajdującego się przy Al. J. Piłsudskiego. 
Zauważyła, że panuje tam duży nieporządek. Dodatkowo jest wystawiana nierozkupiona żywność, 
która może stanowić pożywkę dla gryzoni. Zapytała, kto jest właścicielem tego terenu? Poprosiła, by 
miasto zwróciło się do właściciela z prośbą, żeby przynajmniej raz w tygodniu ktoś uporządkował ten 
obszar. Zauważyła, że nie ma takich uwag do Biedronki na ul. Szkolnej, tam plac jest w miarę 
uporządkowany. 
Oprócz tego, również w imieniu mieszkańców zasugerowała, by miasto zwróciło się do właściciela 
terenu albo do administracji wspomnianego sklepu z prośbą o ustawienie w pobliżu sklepu toalety 
przenośnej z uwagi na problem związany z załatwianiem swoich potrzeb fizjologicznych przez 
klientów „Biedronki” bezpośrednio pod oknami bloków znajdujących się przy ul. Poświętnej.  
Dodatkowo zasygnalizowała ogólny problem z dostępnością publicznych toalet w naszym mieście. 
Przypomniała, że już wielokrotnie o tym mówiono w poprzednich kadencjach i dalej nic się nie 
zmieniło.  Zauważyła, że szalet miejski w zwykłe dni jest zamknięty, toaleta na targowisku również 
nie zawsze jest czynna i tak naprawdę tylko w „Kauflandzie” jest możliwość skorzystania z toalety. 
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Zaapelowała, by znaleźć rozwiązanie problemu związanego z dostępnością sanitariatów w naszym 
mieście, w tym również w godzinach popołudniowych. 
Poruszyła również problem związany ze złym stanem desek na moście w parku. Przypomniała, że 
Burmistrz Miasta mówił już o tym dawno, że nie tylko w parku były niebezpieczne sytuacje i musiał 
reagować, jednak wspomniany mostek niestety dalej nie ma załatanej dziury. Dodała, że to było 
poruszane w czerwcu, Burmistrz Miasta sam osobiście o tym mówił, jednak do dzisiaj to nie jest 
zrobione.  
 
Zastępca Burmistrza Miasta Iwona Kołos odniosła się do problemu związanego ze złym stanem 
desek na moście w parku. Poinformowała, że tam na pewno jeździł Kierownik i sprawdzał tę 
sytuację. Oznajmiła, że nawet za chwilę podejdzie do Kierownika i upewni się kiedy to będzie 
wykonane. Wyjaśniła, że czasem to nie jest tak, że urząd następnego dnia wyśle pracownika, 
ponieważ trzeba się do tego przygotować. Przypomniała, że przy pomniku również zgłaszano zły stan 
desek i zostały one uporządkowane oraz załatane. 
Odniosła się  do problemu związanego z dostępnością toalet. Oznajmiła, że Miasto nie będzie 
budowało toalet pod markety.  
 
Przewodnicząca Komisji Eugenia Kruk wyjaśniła, że chodziło jej o to, żeby zgłosić się do właściciela 
terenu albo do administracji wspomnianego sklepu, żeby choć postawił toaletę przenośną. Dodała, 
że ten problem trzeba jakoś rozwiązać, ponieważ bezpośrednio przy ogrodzeniu marketu znajdują się 
bloki, dodatkowo okna wychodzą bezpośrednio na teren sklepu i ludzie mówią, że jest to bardzo 
nieprzyjemny i niesympatyczny widok, pomijając już, że powinniśmy zwrócić się do siebie z kulturą 
osobistą. 
 
Zastępca Burmistrza Miasta Iwona Kołos przyznała, że kultura osobista to podstawa. 
 
Członek Komisji Krzysztof Grygoruk zaproponował, by mieszkańcy wspólnie napisali podanie do 
właściciela i umieścili radnych w piśmie do wiadomości, ponieważ jego zdaniem oni jako radni mogą 
o tym rozmawiać, jednak nie mają żadnych mocy, ponieważ chodzi o prywatną działkę, a inwestor 
jest jaki jest. Wiadomo, że jest problem. Stwierdził, że jak kultury nie wyniesie się z domu, to potem 
jej się nie nauczy. Oznajmił, że wcale się nie dziwi, że inwestorzy nie robią w środku toalet, ponieważ 
sprzątaczki musiałyby być jakimiś robotami, żeby tam sprzątać, ponieważ wiadomo co się dzieje  
w takich publicznych toaletach.  
 
Przewodnicząca Komisji Eugenia Kruk oznajmiła, że rozumie, że ten problem nie jest w gestii Miasta, 
ale skoro mieszkańcy zgłaszają, to do kogo mają pójść? Oni nawet nie wiedzą, kto jest właścicielem 
tego terenu i nikt im osobiście nie udzieli takich informacji, dlatego też proszono o poruszenie tego 
tematu.  
 
Zastępca Burmistrza Miasta Iwona Kołos stwierdziła, że temat jest jasny – działka jest prywatna  
i prywatny inwestor z Bielska Podlaskiego wynajmuje ją dla „Biedronki” za duże pieniądze. 
 
Przewodnicząca Komisji Eugenia Kruk przyznała rację, jednak stwierdziła, że Miasto wie, kto jest 
właścicielem wspomnianej działki, natomiast jej czy mieszkańcowi nikt prywatnie nie udzieli takich 
informacji, dlatego ludzie zgłaszają się z prośbą do Miasta, bo jest to część miasta.  
 
Wobec braku chętnych do dalszej dyskusji, Przewodnicząca Komisji Eugenia Kruk podziękowała 
wszystkim za pracę, pożyczyła miłego dnia i zamknęła obrady Komisji. 
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Na powyższym protokół zakończono. 
 
Protokołowała: 
Agnieszka Andrejuk 

Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury, Sportu 
i Rekreacji oraz Rodziny, Zdrowia, Promocji Miasta 

i Współpracy ze Społecznościami Lokalnymi 
 

Eugenia Kruk 
 


